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Jegyzőkönyv 

 

Készült: Nemti Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 2015.február 9-én 

megtartott üléséről. 

 

Az ülés helye: Nemti Községháza, Nemti, Kossuth út 28. 

 

Jelen vannak: 

 

Képviselő-testület: Széll Istvánné polgármester 

 Ivády Gyula Zoltánné képviselő 

                                                Feketéné Danyi Andrea Csilla alpolgármester 

                                                Vass Józsefné képviselő 

                                                Schveiczer Krisztián képviselő 

                                                 

Állandó meghívottak:          Beke Andrea jegyző 

                                               Csépe-Morvai Petra  jegyzőkönyvvezető 

                                                

 

Érdeklődők: 5 fő 

                                                 

Széll Istvánné polgármester: Az ülést megnyitja, megállapítja, hogy a képviselő-testület 

határozatképes, 5 fő képviselő jelen van. A meghívóban szereplő napirendet a fontossági 

sorrend miatt a polgármester megváltoztatta. (az 1-7.napirendi pontokon belül történt 

változtatás)  

Tájékoztatta a képviselő-testületet a vagyon-nyilatkozatokkal kapcsolatban: minden képviselő 

időben leadta, melyek el vannak zárva a páncélszekrényben. 

 

Beke Andrea jegyző: Elmondta, hogy a pénzügyi  bizottságot 2000 fő alatt nem kötelező 

létrehozni, viszont a vagyonnyilatkozatokat vizsgáló bizottságot igen. Az ülés előtt a 

polgármesterrel megbeszélte, hogy nincs szükségük nagy bizottságra, elég 3 fővel létrehozni 

bizottságot, amely az összeférhetetlenségeket is vizsgálja majd. Nem volt tudomása arról, 

hogy nem volt vagyon-nyilatkozatot vizsgáló bizottság. 

 

A polgármester javaslatot tesz az ülés napirendjére a következők szerint:  

 
Napirendi javaslat:  

 

1. Pénzügyi, Ellenőrző, Stratégiai és Ügyrendi Bizottság létrehozása, tagok megválasztása 

Előterjesztő: Széll Istvánné polgármester 

 

2. Pénzügyi, Ellenőrző, Stratégiai és Ügyrendi Bizottság megválasztott tagjainak eskütétele 
Előterjesztő: Széll Istvánné polgármester 

 

3. Nemti Község Önkormányzat Képviselő-testületének 2015.évi költségvetésének elfogadása 
 Előterjesztő: Széll Istvánné polgármester 

 
4. Nemti Község Önkormányzat Képviselő-testületének 2015.évi munkatervének elfogadása 
Előterjesztő: Széll Istvánné polgármester 

 
5. Nemti Község Önkormányzat Képviselő-testületének és szerveinek szervezeti- és működési 

szabályzatának módosítása 

Előterjesztő: Beke Andrea jegyző 

 

6. Mátraverebélyi Közös Önkormányzati Hivatal Nemti Kirendeltségen dolgozó  köztisztviselők 

követelményrendszerének meghatározása 

Előterjesztő: Beke Andrea jegyző 



 

7. Nemti Roma Nemzetiségi Önkormányzat együttműködési megállapodásának elfogadása 

Előterjesztő: Beke Andrea jegyző 

 

8. Hozzájárulás utcanév használathoz  
Előterjesztő: Széll Istvánné polgármester 

 

9. Kistérségi „START” Közmunkaprogram keretében benyújtásra kerülő pályázatok 
Előterjesztő: Széll Istvánné polgármester 

 

10. Csatlakozási szándék  a „Minden Gyerek Lakjon Jól!” Alapítvány 2015.évi akciójához 
Előterjesztő: Széll Istvánné polgármester 

 

11. Egyéb időszerű feladatok 
 

1. Pénzügyi, Ellenőrző, Stratégiai és Ügyrendi Bizottság létrehozása, tagok 

megválasztása 

Előterjesztő: Széll Istvánné polgármester 

(Határozati javaslat a jegyzőkönyv melléklete) 

 

Feketéné Danyi Andrea Csilla alpolgármester: Elmondása szerint az SZMSZ határozza 

meg, hogy milyen bizottságot lehet létrehozni. Javasolja, hogy előbb az SZMSZ-t kellene 

tárgyalni. 

 

Beke Andrea jegyző:  Az SZMSZ-ben benne van az a bizottság, ami nincsen jelenleg, 

legalább a vagyon vizsgálati ad hoc bizottságot kellene létrehozni. 

 

Feketéné Danyi Andrea Csilla alpolgármester: Állítása szerint először kellene az SZMSZ-t 

megszavazni. 

 

Beke Andrea jegyző: Elmondta, hogy addig, amíg nincs bizottság, addig nem érdemes az 

SZMSZ-t módosítani. Legalább el kellene döntenie a testületnek, hogy milyen bizottságot 

akar, ez most nem lett volna gond, ha ez már novemberben megalakul. 

 

Ivády Gyula Zoltánné képviselő: Megkérdezte, hogy ahhoz, hogy 3 fős bizottság legyen, 

nem kellene előbb az SZMSZ-t módosítani ehhez? 

 

Beke Andrea jegyző: Az SZMSZ módosított változatában az áll, hogy a bizottság  5 tagú, de 

egyenlőre még nem született döntés erről, ezt még most lehet módosítani.    

 

Ivády Gyula Zoltánné képviselő: Elmondása szerint előtte az SZMSZ-t módosítani kellene, 

hogy törvényes legyen. 

 

Beke Andrea jegyző: Azért nem tartja jónak, hogy előbb legyen elfogadva, mert ha nem 

alakul meg a bizottság, akkor rögtön rendeletet kellene módosítani. Szerencsésebbnek tartja 

azt, hogy megalakuljon a bizottság, de legalább a függelékben megjelenjen a tagok névsora. 

Az SZMSZ szöveg részében bennt lehet, a függeléket határozattal meg lehet módosítani. Az 

biztos, hogy egy bizottságot kötelező létrehozni, ami a vagyon-nyilatkozatokat kezeli.  

 

Széll Istvánné polgármester: Majd javaslatot tett a bizottság tagjaira: Schveiczer Krisztián 

képviselőt elnöknek, Ivády Gyula Zoltánné képviselőt tagnak, Vass Józsefné képviselőt 

tagnak,  külsős tagoknak: Bartusné Fekete Katalint és Morvai Gézát. Megkérdezte Schveiczer 

Krisztiánt, hogy vállalja-e elnöki megbízást. 

 

Schveiczer Krisztián képviselő: vállalta az elnöki posztot. 

 

Széll Istvánné polgármester: Megkérdezte Ivády Gyula Zoltánné képviselőt, hogy vállalja-e a 

belső bizottsági tagnak szerepét? 



 

Ivády Gyula Zoltánné képviselő: Vállalja. 

 

Széll Istvánné polgármester: Megkérdezte Vass Józsefné képviselőtől, hogy vállalja-e a 

bizottsági tag szerepét?  

 

Vass Józsefné képviselő: Nem vállalta.  

 

Széll Istvánné polgármester: Feltette a kérdést a külsősöknek is: Nyilatkozzon arról Bartusné 

Fekete Katalin, hogy vállalja-e a tisztséget? 

 

Bartusné Fekete Katalin: Vállalja.  

 

Beke Andrea jegyző: Elmondta, hogy ezzel megvan a 3 fős bizottság, a 2 belsős és az 1 fő 

külsős tag. Ettől a pillanattól kezdve borul az 5 tag, mert eggyel kevesebbnek kell lennie a 

külsős tagoknak, és nincs több belsős tag. A nagy bizottság így nem tudott felállni, viszont a 

kisebb, amely a vagyon-nyilatkozatokat vizsgálhatja az igen. Hiába vállalja fel Morvai Úr, 

akkor sem lehet így.  

 

Széll Istvánné polgármester: Megkérdezte a jegyzőt, hogy ez törvényes-e így? 

 

Beke Andrea jegyző: Állítása szerint, mivel lévén ez egy másik fajta bizottság, igen. 

Egyébként sem tud másként felállni, mert 2 képviselő nem lehet tag. 

 

Bartusné Fekete Katalin: Kijelentette, hogy visszalép. 

 

Beke Andrea jegyző: Elmondta, hogy valakinek a javára nem lehet visszalépni. Vagy 

elfogadja vagy nem. Javasolja a polgármesternek, hogy tegye fel újra a kérdést a tagoknak, 

hogy a bizottságot ki vállalja és ki nem.  

 

Vass Józsefné képviselő: elmondta, hogy a legelső alakuló testületi ülésen a Morvai Gézát a 

testület megszavazta, és ez nem lett visszavonva,  Ivádyné képviselő pedig  lemondott. Lehet 

más tag Morvai Gézán kívül egyáltalán? 

 

Beke Andrea jegyző: Most viszont nem azt az ügyrendi bizottságot választja  a testület, ez 

egy másik bizottság. Letette az esküt a bizottság akkor? 

 

Vass Józsefné képviselő: Nem. 

 

Beke Andrea jegyző: Akkor nem, az ügyrendi bizottság nem jött létre. Akkor senki nem tag, 

akkor le kellett volna tenniük  az esküt.  

 

Széll Istvánné polgármester: Megkérdezte Morvai Gézát, hogy elválallja-e a külsős 

megbízást? 

 

Morvai Géza: Igen, elvállalom. 

 

 

A polgármester szavazásra teszi fel a bizottság létrehozását, amit a képviselő-testület 3 igen, 2 

tartózkodás mellett elfogadta a határozati javaslatot: 

 

3/2015. (II.9) számú határozata 

 

Nemti Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a Magyarország helyi 

önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 57. § (1) bekezdésében biztosított 

jogkörében 3  fős  Bizottságot hoz létre, Pénzügyi - Ellenőrző, Stratégiai és Ügyrendi 



Bizottság elnevezéssel. 

Bizottság elnökének megválasztja Schveiczer Krisztián  képviselő, 

Tagok: Ivády Gyula Zoltánné képviselőt 

  Morvai Géza külső szakértő 

 

Felkéri a Jegyzőt, hogy az SZMSZ átdolgozása során a fentieket dolgozza be a rendelet 

szövegébe. 

 

Határidő: 2015.február 10. 

 

Felelős: Széll István polgármester 

 

2. Pénzügyi, Ellenőrző, Stratégiai és Ügyrendi Bizottság megválasztott tagjainak 

eskütétele 

Előterjesztő: Széll Istvánné polgármester 

(Szóbeli előterjesztés) 

 

Széll Istvánné polgármester: Kért mindenkit arra, hogy álljanak fel és az esküt tegye le 

Morvai Géza Nemti polgár.  

 

3. Nemti Község Önkormányzat Képviselő-testületének 2015.évi költségvetésének 

elfogadása 

 Előterjesztő: Széll Istvánné polgármester 

(Előterjesztés, határozati javaslat, rendelettervezet a jegyzőkönyv melléklete) 

 

Széll Istvánné polgármester: Előterjesztette az alábbiakat: A költségvetési törvény alapján a 

testület elé terjeszti a költségvetési rendeletet, majd utána minden képviselő elmondhatja 

javaslatát. Szűkös a költségvetés, a 2015.évi költségvetés főösszege:109.161.000.-Ft, a 

ktg.vetési egyenleg: 2.968.000,-Ft hiánnyal küszködik az önkormányzat. 

Elmondása szerint bízik abban, hogy a helyes gazdálkodással előállhat a pozitív gazdasági 

helyzet, a hiány csökkenthető lesz. Vitára bocsájtja a ktg.vetést. A pénzügyese segít ebben, 

kérdéseket lehet feltenni neki.  

 

Ivády Gyula Zoltánné képviselő: Kérte, hogy menjenek egy kicsit előrébb a START 

közmunkaprogram  napirendjéhez, és kérdezte, hogy ez benne van-e a költségvetésbe, hogy a 

földek, amik megvásárlásra kerülnek? 

 

Széll Istvánné polgármester: Ez a pályázat 100%-os, önerő nem szükséges hozzá. Állítása 

szerint úgy készült el a pályázat, hogy tartaléka nincs az önkormányzatnak, ez nincs a 

ktg.vetésben.  

 

 

Ivády Gyula Zoltánné képviselő: Mennyi pénzt kapott az önkormányzat a tanya 

megvásárlásához? 

 

Széll Istvánné polgármester: Elmondása szerint a tanya minden dologi költségével együtt 22 

millió 630.000,-Ft. 

 

Ivády Gyula Zoltánné képviselő: Ez hol jelenik meg a ktg. vetésben, melyik oldalon? 

 

Végh Józsefné gazdasági ügyintéző: Ez nem jelenik meg, a személyi juttatásoknál jelenik 

meg: 35 főre a közfoglalkoztatásban, csak a bérek vannak benne, az 43 millió 303 ezer Ft, ez 

a 2.b mellékletben van.  

 

Vass Józsefné képviselő: Szerinte képviselőtársa Marika arra kíváncsi, hogy a tanya 

mennyibe fog kerülni? 



 

Széll Istvánné polgármester: Elmondta, hogy Halász Gábor megkereste őt, hogy családi okok 

miatt el akarja adni a tanyáját. Tudta azt, hogy indul a START program és lehet ezen belül 

pályázni. Megbeszélték, hogy ha ez uniós forrásból van, akkor ezt a föld területet be lehetne 

venni. Az ügy ott tart, hogy a holnapi nap folyamán Varga Péter érkezni fog az 

önkormányzathoz és megnézik a tanyát, azt még nem lehet tudni, hogy nyer-e a pályázat vagy 

sem.  

 

Vass Józsefné képviselő: Elmondása szerint azt még mindig nem tudják, hogy mennyi a 

tanya ebből a pályázatból? 

 

Széll Istvánné polgármester: 15 millió Ft a vételára, ez tartalmazza az 5 fő közmunkás bérét. 

A bárányok megszületése után nevelőtáp kell a bárányoknak, ha eléri azt a kort. Ez mind 

benne van a 22 millióba, a mintakerttel együtt van.  

Továbbá tájékoztatta a képviselőket arról, hogy belvízre 6 főt tervezett, helyi sajátosságra 2 

főt (faipari műhelybe 3 db nagy gépet terveztek).  

 

Vass Józsefné képviselő: Hogyan fog működni 5 évig, hogy fogják fenntartani? 

 

Széll Istvánné polgármester:  Számoltak 100 db báránnyal, eszközökkel. Valamint az éves 

szinten a haszon 1 millió Ft. Tudja, hogy ez nagy vállalkozás részéről, nem minden ember 

szakképzett erre. Azt szeretné, hogy 5 év múlva elmondaná a testület, hogy önfenntartó lesz. 

Munkaügyi Központban tájékoztatták őt, hogy nem helyhez kötött a foglalkoztatás, a 

munkaerő átcsoportosítható. Szorgalmazza a Kormány a szövetkezetek létrehozását, a 

mintakertre lehetne csak megvalósítani. Veszélyeket rejt az állattartás, a növényeknél is 

vannak ilyen veszélyek, a lényeg az, hogy végre termeljenek hasznot.  

 

Vass Józsefné képviselő: Beszélt START programosokkal Bátonyban, akik ezzel 

foglalkoznak, azt mondták, hogy a 15 millió Ft-ban benne van a munkabér. Tulajdonképpen 6 

milliót adnak, a többit hozzá kell tennie az önkormányzatnak. Igaz, hogy odaadja a 15 milliót, 

de benne van a bér is. 

 

Beke Andrea jegyző: Ez a pályázat részben nem támogat, ez nem iskola felújításos pályázat. 

Rövid volt a határidő a beadásra, náluk is Verebélyben nem volt idő arra, hogy a testület 

összeüljön és döntsön erről. 4 ember 24 órán keresztül dolgozott rajta. A pályázathoz nem 

kértek testületi döntést. 

 

Vass Józsefné képviselő: Elmondta, hogy megszavazza, de máskor ne utólag legyen 

előterjesztve. Megkérdezte a pénzügyest, hogy a feladatalapú támogatásoknál az 1. és 

3.jogcím mit takar? 

 

Végh Józsefné gazdasági munkatárs: Kifejtette, hogy az 1. jogcím az állami támogatás, a 

3.jogcím pedig a 13 millió Ft, amely tartalmazza a rendszeres szociális segélyt, az FHT-t és a 

lakásfenntartási támogatást, a  sajátos pedig : kommunális adó, egyéb: behajtásokat, 

bírságokat tartalmazza.  

 

Feketéné Danyi Andrea Csilla alpolgármester: Mit takar a MÖT-nél a kiadáson belül az 1.d. 

 

Végh Józsefné gazdasági munkatárs: A MÖT óvodai fenntartását tartalmazza.  

 

Széll Istvánné polgármester: Kiszámolták a pénzügyesek azt, hogy mennyibe kerülne az 

óvoda fenntartása, ha önállóan működne.  

 

Beke Andrea jegyző: Ki lett számolva az alap, most kerültek kiosztásra a számok ezzel 

kapcsolatban.  Normatívaként  külön van a ktg. vetési törvényben a támogatás, támogat 

majdnem 6 millió Ft-ot, létszám alapján 70.000,-ot ad, mester pedagógusra pedig 5.200.000,-



Ft támogatást. Az óvodaped. létszámot 1,43 –al számolja, mert 15-20 fő közt van a létszám. 

Köznevelésnél 1 vezető 1 dajka (ez takarító is lehet )ezt támogatja, 13 és 25 fő felett nem 

támogat. A számítottak 5.120.829,-Ft, a villanyt , a gázt az önkormányzat fizeti. Ha a másik at 

nézzük, az alap: 6.630.000,-Ft ez 1.300.000,-Ft-al kevesebb lenne, nem vették bele a fejlesztő 

pedagógust. Szeptembertől lehet úgyis kiválni, addig fizetni kell a társulásnak. Nem hallottak 

róla, hogy a Klikkbe bevonnák az óvodákat 2016. jan.1-től.  

Most kell eldönteni, hogy mi legyen az óvodával, mert minden változást a nevelési évben 

lehet változtatni, ez augusztus végén kifut, ezt nem a törvény köti meg, hanem a térségi 

megállapodás. Átlehet a költségvetést írni, azért van a testületi ülés, hogy itt még lehet 

változtatni ezen.  Az 1,43- at, hogy tudják így elosztani a számokat? 

 

Feketéné Danyi Andrea Csilla alpolgármester: Nem tudja elfogadni, ezzel csak a hasukra 

ütöttek, nem tudják, hogy jöttek ki a számok. Sérelmezte, hogy ezt beszélték már a múltkor is 

hosszú ideig a testületin. 

 

Széll Istvánné polgármester: Elmondta, hogy voltak Mátranovákon a jegyzővel, de az óvoda 

gazdaság vezetőjével nem tudtak beszélni, érdemben nem tudtak intézkedni. Az a változat 

maradt, hogy a jegyző pénzügyese segített kiszámolni a másik változatot.. A kérdés az, hogy 

kiváljanak-e vagy sem? 

 

Beke Andrea jegyző: Ez most kell eldönteni, javasolja, hogy a főszámok kerüljenek bele és 

fogadja el a testület. Azért febr.10. mert az óvoda SZMSZ-ében is ez az időpont szerepelt. 

 

Széll Istvánné polgármester: Tájékoztatta a testületet arról, hogy a civil szervezeteknek csak 

80.000,-Ft-ot tudott az önkormányzat beterveznie. Valamint 6 vagy 8 éve megjelent már a 

rendelet,  hogy pályáztatni kell az egyesületeket és majd a testület dönt a támogatásokról. 

 

Ivády Gyula Zoltánné képviselő: Ebben a polgárőrség is benne van?  

 

Széll Istvánné polgármester: Igen, de majd pályáznak közösen, nem fogja hagyni, hogy pénz 

nélkül legyenek.  

 

Feketéné Danyi Andrea Csilla alpolgármester: Ezen nem lehet módosítani?  

 

Széll Istvánné polgármester: De lehet.  

 

Végh Józsefné gazdasági ügyintéző: Maradt több, mint 1 millió Ft. Mire tegyük? 

 

Feketéné Danyi Andrea Csilla alpolgármester: lehetne a 200.000Ft-ot a civilekre tenni. 

 

A polgármester szavazásra teszi fel az alpolgármester javaslatát, a testület 5 igen szavazattal 

elfogadta a határozati javaslatot és az alábbi határozatot hozza: 

 

 

4/2015.(II.9). sz. határozata 

 

Nemti Község Önkormányzatának Képviselő-testülete az önkormányzat 2015. évi 

költségvetésének tárgyalásánál döntött arról, hogy 201.000,-Ft-al megnöveli a civil 

szervezetek támogatásának előirányzatát. 

 

Határidő: 2015.február 10. 

 

Felelős: Széll István polgármester 

 

 

 



 

Beke Andrea jegyző: Javasolja, hogy az 1 millió forintot tartalékba tegye a testület, pl. dologi 

kiadásra az óvoda miatt.  

 

A polgármester szavazásra teszi fel a jegyző javaslatát, a testület 5 igen szavazattal elfogadta 

a határozati javaslatot és az alábbi határozatot hozza: 

 

5/2015.(II.9.) sz. határozata 

 

Nemti Község Önkormányzatának Képviselő-testülete az önkormányzat 2015. évi 

költségvetésének tárgyalásánál döntött arról, hogy a költségvetésben fennmaradó 1 millió Ft-

ot tartalékba teszi át az óvoda dologi kiadásaira. 

 

Határidő: 2015.február 10. 

 

Felelős: Széll István polgármester 

 

 

4. Nemti Község Önkormányzat Képviselő-testületének 2015.évi munkatervének 

elfogadása 

Előterjesztő: Széll Istvánné polgármester 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv melléklete) 

 

Széll Istvánné polgármester: Tájékoztatta a testületet, hogy minden évben el kell készíteni az 

éves munkatervet, havonkénti bontásban. A határozatban a változtatások kiegészítésre 

kerültek a javaslatok alapján.  

 

Ivády Gyula Zoltánné képviselő: Hallotta, hogy nem lettek meghosszabbítva a 

földhasználati bérletek, ha már november hónapban beszélünk a földekről.  

 

Széll Istvánné polgármester: Elmondta, hogy egy földbérlő beadta kérelmét, hogy az 

önkormányzat továbbra is hosszabbítsa meg a szerződését. Azt a választ adta a bérlőnek, hogy 

mivel a START munka keretén belül be lettek tervezve ezek a földek, amíg le nem zárul az 

elbírálás, addig érdemben dönteni nem tud az önkormányzat a haszonbérlettel kapcsolatban.  

 

Ivády Gyula Zoltánné képviselő: Megkérdezte, hogy Krisztián területével mi a helyzet? 

 

Széll Istvánné polgármester: Elmondta, hogy beszélt vele és az ő területét is bevonták 

kaszálónak. Továbbá nem biztos, hogy művelni fogja a későbbiekben. 

 

Vass Józsefné képviselő: Megkérdezte, hogy a bérleti díjat befizette-e már? Elmondása 

szerint gyorsan kellett intézni a bérletet, fizetni meg nem fizetett? 

 

Széll Istvánné polgármester: Elmondta, hogy nem tudja a pénzügyest meg fogja kérdezni 

majd. Megbeszélte vele és aztán hivatalos útra tereli majd.  

 

Vass Józsefné képviselő: Elmondta, hogy ez a föld nem is kellett neki, mert egész nyáron a fű 

is ott volt hagyva, azt egyszer le nem vágta, csak ősszel, amikor már muszáj volt. 

 

Ivády Gyula Zoltánné képviselő: Megkérdezte, hogy ezeknek a bárányoknak mennyi föld 

területre van szükségük? Nem sok szabad terület van, sok magánkézben van.  

 

Széll Istvánné polgármester: Kiegészítette azzal, hogy ki lett számolva a föld a bárányoknak, 

az összes terület: 4,2 ha 100 báránynak. Ez tudja, hogy nem elég, de át lettek gondolva, 

beszélt földtulajdonosokkal is ez ügyben.  

 



A polgármester szavazásra teszi fel a 2015.évi munkaterv elfogadását, a testület 5 igen 

szavazattal elfogadta a határozati javaslatot és az alábbi határozatot hozta: 

 

6/2015.(II.9.) sz. határozata 

 
Nemti Község Önkormányzatának Képviselő-testülete elfogadta a 2015.évi munkatervet az alábbiak szerint:  

 

2015.  február  – szükség szerint, ha adódik  olyan téma, amiben dönteni kell 

                          - 2015. évi költségvetés megtárgyalása, elfogadása 

                          -téli közmunka tapasztalatai 

                          -2015.kultúrális rendezvényterve 

                          -SZMSZ módosítás elfogadása 

         március     -  intézmények beszámolója 

I. 2015.évi rendezvények ütemterve 

II. civil szervezetek támogatásának odaítélése 

III. Nyúlfesztivál előkészítése (2015.04.28.) 

         április       - 2014. évi költségvetés beszámolójának elfogadása 

IV. 2014.évi zárszámadás elfogadása 

V. Családsegítő központ 2014.évi tevékenységéről beszámoló 

VI. Gyermekvédelmi beszámoló 

VII. ¼ éves pénzügyi tájékoztató 

       május     -   falubejárás – az elvégzett és elvégzendő munkák tekintetében 

VIII. Rendőrségi beszámoló 

      június    -   rendeletek felülvizsgálata 

     július    - felkészülés a 2015. évi falunapra 

     szeptember: - 2015. első félévi pénzügyi beszámoló 

IX. Bizottságok beszámolója,tervek 

X. Hátrányos helyzetű önkormányzatok támogatása 

     október:        -    Bursa Hungarica pályázat kiírása 

XI. szociális tüzelő pályázat beadása 

XII. Idősek Napja 

     november:  -   2015. évi III. negyedéves költségvetési tájékoztatás 

XIII. 2016. évi költségvetési koncepció 

XIV. aktuális minden év végén meghozandó döntések (földhasználat, stb.) 

                           -  KÖZMEGHALLGATÁS 

  december:          -  Éves jegyzői beszámoló a Mátraverebélyi Közös Önkormányzati Hivatal  

munkájáról 

                              - 2016. évi teljesítmény követelmények a köztisztviselők tekintetében 

    

Határidő: 2015.február 10. 

 

Felelős: Széll Istvánné polgármester 

 

 

5. Nemti Község Önkormányzat Képviselő-testületének és szerveinek szervezeti- és 

működési szabályzatának módosítása 

Előterjesztő: Beke Andrea jegyző 

(Előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 

 

Beke Andrea jegyző: Elmondta, hogy módosításra kerül a bizottság felállása miatt az 

SZMSZ. A határozatban a megtárgyalt javaslatok szerepelnek. Vagyonnyilatkozatot egy 

háromtagú bizottságnak meg kellene néznie.  

 

A polgármester szavazásra teszi fel az SZMSZ-t, a testület 5 igen szavazattal elfogadta a  és 

az alábbi rendeletet hozta: 

 

Rendelet 



 

6. Mátraverebélyi Közös Önkormányzati Hivatal Nemti Kirendeltségen dolgozó  

köztisztviselők követelményrendszerének meghatározása 

Előterjesztő: Beke Andrea jegyző 

(Az előterjesztés és a határozati javaslat a jegyzőkönyv melléklete) 

 

Beke Andrea jegyző: Ismertette a követelményrendszerrel kapcsolatos elvárásokat. Minden 

évben ki kell alakítani a hivatalban dolgozókra vonatkozó követelményeket. A Járási 

Hivatallal történő  átszervezések folyamatban vannak, félévkor teljesítményt fog értékelni, 

évvégén minősíteni fog. 

 

A polgármester szavazásra teszi fel a köztisztviselők követelményrendszerének 

meghatározását, a testület 5 igen szavazattal elfogadta a határozati javaslatot és az alábbi 

határozatot  hozta: 

 

7/2015.(II.9) számú határozata 

 

Nemti Község Önkormányzat Képviselő-testülete a Mátraverebélyi Közös önkormányzati 

hivatal nemti kirendeltségén dolgozó köztisztviselőire a munkateljesítmények alapját képező 

célokat az alábbiak szerint állapítja meg: 

1./a. Továbbra is biztosítani kell a Képviselő-testület és a bizottságok törvényes és 

eredményes működését. El kell érni az előterjesztések jó színvonalú, határidőbeni  

elkészítését. Kiemelt figyelmet kell fordítani a hozott döntések /rendeletek, határozatok/ 

maradéktalan végrehajtására. 

b. Az önkormányzat 2015. évi költségvetésének végrehajtása, költséghatékony és 

költségtakarékos gazdálkodás szem előtt tartása, a bevételt növelő források feltárása, az  

önkormányzati kintlévőségek csökkentése érdekében a hátralékosokkal szemben hatékony 

intézkedések megtétele. 

c. Az önkormányzati ingatlanvagyonnal történő gazdálkodás javítása, az önkormányzati 

ingatlanok hatékony hasznosítása, a vagyonnyilvántartás folyamatos gondozása. 

d. Az adóhátralékok csökkentése, az adóhatósági ellenőrző munka erősítése, a követelések 

beszedéséhez hatékony eszközök alkalmazása. 

e. Az önkormányzati feladat ellátási struktúra változásából adódó követelmények 

teljesítése, az ehhez kapcsolódó jogi szabályozás miatt jelentkező önkormányzati 

jogalkotási (jogharmonizációs) és szabályzatalkotási kötelezettségek teljesítése. 

f. Figyelmet kell fordítani a Hivatal belső szervezeti hatékonyságának növelésére, a működés 

költségeinek racionalizálására. 

g. Kiemelt feladat a szolgáltató közigazgatás jellegének erősítése, különös tekintettel az 

ügyfélközpontú, ügyfélbarát, az ügyfél elégedettségét javító ügyintézésre; törekedni 

kell a Járási Hivatallal történő együttműködés és kapcsolattartás kialakítására. 

h. Az önkormányzati intézmények jogszerű, gazdaságos, legköltséghatékonyabb 

működtetése. Törekedni kell a Klebelsberg Intézményfenntartó Központtal, valamint  

Tankerületi Igazgatósággal történő együttműködés és kapcsolattartás kialakítására. 

i. A Hivatalban a jogszabályi követelményeknek megfelelő, magas színvonalú emberi 

erőforrás-gazdálkodásra kell törekedni. Kiemelt hangsúlyt kell helyezni a munkatársak 

képzésére, továbbképzésére, szakmai ismereteik bővítésére a jogszabályi környezet 

folyamatos változásaira tekintettel. 

 

Határidő: 2015. február 1. 

 

Felelős: Beke Andrea jegyző 

 

7. Nemti Roma Nemzetiségi Önkormányzat együttműködési megállapodásának 

elfogadása 

Előterjesztő: Beke Andrea jegyző 



(Együttműködési megállapodás tervezet, SZMSZ, határozati javaslat a jegyzőkönyv 

melléklete) 

 

Beke Andrea jegyző: Tájékoztatta a testületet arról, hogy lesz ülésük a roma nemzetiségnek 

is. Lehet változtatni ezen, ha a testület szeretné. 

 

Ivády Gyula Zoltánné képviselő: Kérdezte, hogy havi 16 órában vannak, akkor sokszor 

éjfélkor is bennt vannak, hogy van ez? 

 

Beke Andrea jegyző: Lelehet szabályozni, alkalmanként szeretné a testület? 

 

Ivády Gyula Zoltánné képviselő: lehet délután, de ne este legyenek ott. Külön megállapodás 

van erről? 

 

Vass Józsefné képviselő: Megkérdezte, hogy forintosítani lehet-e a közszolgáltatási díjakat, 

hogy lássák ők is hogy mennyibe kerülnek az önkormányzatnak. 

 

Széll Istvánné polgármester: Megígérte, hogy az épületet az ügyintézővel megnézik és 

felülvizsgálják azt.  

 

Beke Andrea jegyző: Megbeszéli az elnökkel a továbbiakat. 

  

A testület elnapolta ezt a napirendi pontot, megvárva a felülvizsgálatot. A polgármester a 

következő testületi ülésen beszámol ezzel kapcsolatban. 

 

8. Hozzájárulás utcanév használathoz  

Előterjesztő: Széll Istvánné polgármester 

(Előterjesztés és határozati javaslat a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 

 

Széll Istvánné polgármester: Ismertette az óvoda kérését, miszerint  szeretné az utcanevet 

felhasználni az alapítvány bejegyzéséhez. 

 

A polgármester szavazásra teszi fel az óvoda kérésének határozati javaslatát, a testület 5 igen 

szavazattal elfogadta  és az alábbi határozatot  hozta: 

 

8/2015. (II.9) számú határozata 

 

Nemti Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a cégnyilvántartásról és a bírósági 

cégeljárásról szóló 1997. évi CXLV. törvény 15. (6) bekezdésében foglaltak alapján 

hozzájárul ahhoz, hogy a Mátrai Önkormányzati Társulás Óvodája Gesztenyefa 

Tagóvodája  a Nemti Óvoda út 1. utcanevet felhasználhatja alapítványa székhelyének 

megnevezésére. 

 

Határidő: 2015.02.03. 

 

Felelős: Széll Istvánné polgármester 

 

 

9. Kistérségi „START” Közmunkaprogram keretében benyújtásra kerülő pályázatok 

Előterjesztő: Széll Istvánné polgármester 

(Előterjesztés és határozati javaslat a jegyzőkönyv melléklete) 

 

Széll Istvánné polgármester: Tájékoztatta a képviselőket a földekkel kapcsolatban. 

 

A határozatban megtalálhatók az eredeti elfogadott döntések.  

 



A polgármester szavazásra teszi fel a START közmunkaprogramban felhasznált földek 

pályázatban való felhasználását, a testület 5 igen szavazattal elfogadta  és az alábbi 

határozatot  hozta: 

 

 

9/2015. (II.9) számú 

HATÁROZATA 

 

Nemti Község Önkormányzatának képviselő-testülete megtárgyalta a 2015. évi kistérségi 

startmunka program keretében benyújtásra kerülő pályázati dokumentációt és az alábbi 

határozatot hozta: 

 

1. A Képviselő-testület a pályázati dokumentációban foglalt kistérségi „Mezőgazdaság” 

startmunka mintaprogramot (ráépülő program) kívánja megvalósítani. 

2. A Képviselő-testület nyilatkozik, hogy az 1. pontban foglalt kistérségi „Mezőgazdaság” 

startmunka mintaprogramot (ráépülő program) megvalósítja az önkormányzat döntése alapján 

önként vállalt feladatként. 

3. A Képviselő-testület a pályázati dokumentációban foglalt „Mezőgazdaság-állattenyésztés” 

kistérségi  startmunka mintaprogramot (ráépülő program) kívánja megvalósítani.  

4. A Képviselő-testület nyilatkozik, hogy az 1. pontban foglalt „Mezőgazdaság-

állattenyésztés” kistérségi startmunka mintaprogramot (ráépülő program) megvalósítja az 

önkormányzat döntése alapján önként vállalt feladatként. 

5.A Képviselő-testület a pályázati dokumentációban foglalt kistérségi „Belvíz elevezetés” 

startmunka mintaprogramot (ráépülő program) kívánja megvalósítani. 

6. A Képviselő-testület nyilatkozik, hogy az 1. pontban foglalt kistérségi „Belvíz evezetés” 

startmunka mintaprogramot (ráépülő program) megvalósítja az önkormányzat döntése alapján 

önként vállalt feladatként. 

7. A Képviselő-testület a pályázati dokumentációban foglalt kistérségi „Belterületi közutak 

karbantartása” startmunka mintaprogramot (ráépülő program) kívánja megvalósítani.  

8. A Képviselő-testület nyilatkozik, hogy az 1. pontban foglalt kistérségi „Belterületi közutak 

karbantartása” startmunka mintaprogramot (ráépülő program) megvalósítja az önkormányzat 

döntése alapján önként vállalt feladatként. 

9. A Képviselő-testület a pályázati dokumentációban foglalt kistérségi „Helyi sajátosságokra 

épülő” startmunka ráépülő program kívánja megvalósítani. 

10. A Képviselő-testület nyilatkozik, hogy az 1. pontban foglalt kistérségi „Helyi 

sajátosságokra épülő” startmunka ráépülő program megvalósítja az önkormányzat döntése 

alapján önként vállalt feladatként. 

A képviselő testület felhatalmazza a polgármestert a kérelmek benyújtására, a program 

lebonyolítására, valamint a szerződések aláírására. 

 

Határidő: január 31. 

Felelős: Széll Istvánné 

 

10. Csatlakozási szándék  a „Minden Gyerek Lakjon Jól!” Alapítvány 2015.évi 

akciójához 

Előterjesztő: Széll Istvánné polgármester 

(Előterjesztés és határozati javaslat a jegyzőkönyv melléklete) 

 

Széll Istvánné polgármester: Tájékoztatta a testületet a felhívásban foglaltakkal kapcsolatban.  

 

A polgármester szavazásra teszi fel a „Minden Gyerek Lakjon Jól! Alapítványhoz 

csatlakozását, a testület 5 igen szavazattal elfogadta  és az alábbi határozatot  hozta: 

 

 

10/2015. (II.9) számú határozata 

 



Nemti Község Önkormányzatának Képviselő-testülete csatlakozni kíván a  „Minden 

Gyerek Lakjon Jól!” Alapítvány 2015.évi akciójához.  A csatlakozás célja, hogy  a 

településen élő minden halmozottan hátrányos helyzetű gyermekes család részt vehessen a 

programban. 

A Képviselő-testület  felhatalmazza  a polgármestert a csatlakozási megállapodás aláírására. 

 

Határidő: 2015.02.15. 

 

Felelős: Széll Istvánné polgármester 

 

11. Egyéb időszerű feladatok: 
 

Széll Istvánné polgármester: Visszatért az óvoda témájához, hogy szavazzanak ezzel 

kapcsolatban, hogy Nemti önkormányzata kiválik a társulásból vagy sem?  

 

A testület 5 igen szavazattal elfogadta a határozati javaslatot és az alábbi határozatot  hozta: 

 

11/2015. (II.9) számú határozata 

 

Nemti Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy döntött, hogy 

 

a.)  2015. február 10-el a „Mátrai Önkormányzati Társulás  Óvodája” Társulásból kilép  

 

b.)  2015.szeptember 1-el önállóan kívánja működtetni a Gesztenyefa Óvodát. 

 

 

Határidő: 2015.02.10. illetve 2015.09.01. 

 

Felelős: Széll Istvánné polgármester 

 

Közreműködő: Beke Andrea jegyző 

 

Polgármester beszámolója: 
 

- Rendőrség a gázolaj lopással kapcsolatban felfüggesztette az eljárást, de újabb 

feljelenést kellett tenni, mert a temető mellől lopják a fát. A polgárőrség is segíti a 

munkát.  

- A szociális tűzifa kiosztásra került.  

- Danyi Csaba Nemti polgár szót kért: Elmondta, hogy a tüzelővel kapcsolatban az 

önkormányzatnak ellenőriznie kellene azt, hogy fölhasználja-e azt. Az összes 

adományra ezt kellene használni. 

- A Baptista Szeretetszolgálattól támogatást kapott az önkormányzat (élelmiszer 

adományt kapott), az óvodások és az egyedülálló öregek kaptak. Ezen kívül játékokat 

kaptak még, amit az óvoda kapott meg.  

- Farsangi Bál előkészítése folyamatban van.  

- Közmunkaprogrammal kapcsolatban: vízelvezető árok tisztítása, hó eltakarítás folyik. 

 

Az ülést 19 órakor zárja a polgármester.  

 

 

Kmf. 

 

 

 

         Széll Istvánné                                                                      Beke Andrea 


